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Velence, 2016. szeptember 2. 

Címzett: 

Velence Város Polgármestere – Koszti András 

Velence Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

Tárgy: Velencefürdő strand helyzete 

 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Tisztelt Képviselő Testület! 

 

Az elmúlt hetekben, hónapokban többször előkerült a velencefürdői strand kérdése, mellyel 

helyi és országos médiumok is foglalkoztak. Az ott elhangzottakkal nem mindenben értünk 

egyet, mely véleményünknek hangot is adtunk egyrészt az Önöknek több mint 300 támogató 

aláírással elküldött levélben, részben egyéb úton (mint például a velenceamienk.blog.hu 

oldalon). A szabad strand területének megfelezésével és a terület lekerítésével továbbra sem 

érünk egyet. Annak azonban örülünk, hogy – ha csökkentett, bekerített területen is – de 

végül is ebben a szezonban sem szűnt meg az ingyenes fürdési lehetőség Velencefürdőn.  

Ugyanakkor lassan véget ér az idei nyár, az idei strandszezon, el lehet kezdeni tervezni a 

következőt. Van néhány körülmény, amely ezt a tervezést igen bizonytalanná teszi. 

A fizetős és a szabad strandot is üzemeltető TóParty Kft. bérleti szerződése 2016 végén lejár, 

tehát az üzemeltető személye még nem biztos a jövő szezonra vonatkozóan. Ezzel 

kapcsolatos az első kérdéscsoportunk: 

− Tervezik-e pályázat kiírását a velencefürdői strand üzemeltetésére vonatkozóan? 

− Tervezik-e a jelenlegi üzemeltető TóParty Kft. további megbízását pályázat nélkül? 

− Fenn kívánják-e tartani a szabadstrand jelenlegi státuszát? (Megmarad-e az ingyenes 

fürdési lehetőség?) 

Aggályosnak tartanánk, ha pályázat nélkül kerülne sor a bérleti, üzemeltetési jog átadására, 

valamint azt is, hogyha a jelenlegi üzemeltető kapna lehetőséget további (esetleges 

hosszabb távú) bérlésre. Tekintettel a bérleti díj nagyságára és a bérlet várható 

időtartamára, úgy látjuk, a közbeszerzés előírásai nem kerülhetők meg. Ezen túl nem tartjuk 

elfogadhatónak, ha egy olyan cég üzemeltetné a strandot, amely az előző szerződésben 

vállaltakat sem teljesítette, ráadásul jelenleg NAV végrehajtás alatt áll.  

Leginkább azt nem tudnánk elfogadni, hogyha megszűnne Velencefürdőn az ingyenes fürdési 

lehetőség. Ennek eddig is hangot adtunk és ezután is így fogunk tenni. 
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A másik kérdéskör, ami bizonytalanná teszi a strand helyzetét, az a tervezett partfal-

rekonstrukció. Ennek állásáról publikus forrásokból nehéz információhoz jutni. Tessely Zoltán 

képviselő úr fogadóóráján azt az ígéretet tette, hogy hozzáférhetővé teszi az elkészült 

tanulmányokat, de sajnos ezt nem látjuk, hogy megtörtént volna. Időközben kiírásra került a 

közbeszerzési eljárás, így annak a tartalma, illetve a mellékletei elérhetővé váltak az 

Országos Vízügyi Főigazgatóság honlapján, bár nem egyszerű a fontos információkat 

kiválogatni belőle. Ezzel kapcsolatosan a következő kérdések merültek fel: 

− Mikorra tervezik a lakosság tájékoztatását a projekt állásáról és arról, mi várható a 

későbbiekben? 

− Hogyan fogja a kivitelezés érinteni a tópart használhatóságát a jövő évben? 

(Függetlenül attól, hogy fizetős vagy ingyenes strandról van-e szó.) 

− Mik a tervek a rekonstrukció utáni állapotban? Megmarad-e minden jelenleg 

üzemelő strand, változik-e majd az ingyenesség, esetleg nyílhatnak újak? 

 

Tekintettel arra, hogy ezek a kérdések sok embert érintenek (a helyben lakókat, az 

nyaralótulajdonosokat, illetve az ide látogatókat), kérjük, hogy a fenti kérdésekre érdemi 

válaszokat szíveskedjenek adni. A közérdekre való tekintettel a válaszokat publikálni is 

kívánjuk. 

 

Köszönettel: 

 

A Velenceamiénk…(?) civil társaság  

 

 

 


